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Minnesanteckningar från möte med 
boende inför upprustning av lekplatsen 
vid Rådagatans vändplan 

Den 12 juni 2013 höll förvaltningen tillsammans med 
arkitektfirman Funkia Landskapsarkitektur ett möte om den 
kommande upprustningen av lekplatsen vid Rådagatans 
vändplan. Mötets syfte var att informera om upprustningen och 
att boende runt lekplatsen skulle lämna synpunkter på förslaget. 
 
En skiss på förslaget har varit anslagen på plats och varit på 
stadens hemsida i cirka tre veckor före mötet. 
 
Till mötet kom femton vuxna ungefär lika många barn. 
 
Synpunkter från boende på förslaget: 
 

1. Önskemål om att ta bort eller glesa ut buskaget på västra 
sidan av parken. Det fanns även önskemål om att det 
skulle behållas i sin nuvarande utbredning. 
 

2. Flytta pergolan så att den inte hamnar mitt i utsikten mot 
sjön. 
 

3. Önskemål om skapa förutsättningar för att spela 
”innebandy”. 
 

4. Klätterlek saknas i förslaget. Något som utmanar de lite 
större barnen. Det befintliga volträcket är uppskattat och 
fungerar som klätterlek idag. 
 

5. Önskemål om balanslek. Viss balanslek finns redan i 
förslaget. 
 

6. Den befintliga vippgungan uppskattas. Eftersom den inte 
uppfyller dagens standard kommer den att tas bort. 
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7. Förslaget innehåller för få gungor även om man kan vara 
flera på kompisgungan. Behovet av småbarnsgungor 
underströks. 
 

8. Befintlig klätterställning rustas upp. 
 

9. Det finns behov av mer skugga på platsen. Boende 
undviker att använda lekplatsen under juli för att det är så 
mycket sol. 
 

10. En del kände oro för skejtboard kommer locka dit fler 
ungdomar och att det kommer skapa problem. Den 
skejtboardutrustning som är förslagen är så liten så att det 
inte är troligt att den lockar dit skejtboardåkare från andra 
delar av stadsdelen. 
 

I övrigt tyckte mötesdeltagarna att förslaget var väl 
genomarbetat och att det ger bra möjlighet till lek för olika 
åldersgrupper. Särskilt uppskattat var grindarna så att de små 
barnen inte kan springa ut i trafiken. 
 
Stadsdelsförvaltningen och Funkia landskapsarkitektur tackar 
alla som kom till mötet och kom med värdefulla synpunkter 
inför det fortsatta arbetet med upprustningen av parken. 
 
Anteckningar fördes av: 
Felix Melin Funkia Landskapsarkitektur 
Jan Ekman  Farsta stadsdelsförvaltning 


